
Kdo jsem?  
Ahoj, jsem student 5. ročníku všeobecného 
lékařství a poslední tři roky se snažím zlepšit 
výuku na naší fakultě. Nejprve jako ročníkový 
zástupce a poté jako studentský zástupce 
v Akademickém senátu UK i fakulty. Zároveň 
díky stážím v zahraničí vím, že je ještě co 
zlepšovat. 

Kromě studia se také účastním výuky a aktivit 
u nás na fakultě. Nejprve jsem byl demonstrátor 
anatomie, poté lektor fyziologie.  

Byl jsem členem plaveckého a lezeckého 
oddílu Zároveň jsem rok působil jako lokální 
koordinátor stáží IFMSA a dva roky jako 
Prezident IFMSA.  

Akademický senát fakulty  
Je kontrolním orgánem, kterých schvaluje 
činnost fakulty a jejího vedení. Přes senát musí 
projít všechna důležitá rozhodnutí týkající se 
fungování celé fakulty. Zároveň senát tyto 
záležitosti pouze schvaluje, ale nenavrhuje, to 
je na vedení fakulty. 

Pro nás studenty je na členství v Akademickém 
senátu nejdůležitější, že nám umožňuje přímý 
kontakt na vedení fakulty a přednosty mnoha 
ústavů, kteří díky tomu mnohem víc vnímají 
naše připomínky a návrhy. 

Matěj Višňa  
Kandidát do Akademického senátu 

TELEFON: 
+420 777 918 518 

LINKEDIN: 
linkedin.com/in/matej-visna 

E-MAIL 
matej.visna.99@gmail.com 

Čemu bych se chtěl věnovat? 
Zlepšování výuky všech oborů. Zásadní pro 
mě je, aby pokračovaly pravidelné schůzky 
s vedením fakulty a pedagogickou komisí, kde 
se probírají jednotlivé předměty a zaměřujeme 
se na jejich zlepšovaní. Zároveň je důležitá 
podpora co největší praktičnosti výuky a 
využívání simulací. V ideálním světě také 
využívání online možností pro ušetření hodin 
teorie.  

Zapojení studentských lektorů do co nejvíce 
předmětů, kde to dává smysl. Zároveň zlepšovat 
podmínky stran uznávání absencí. 

Podpora studentské vědy na fakultě. Přijde mi, 
že zapojení pregraduálních studentů je 
v porovnání se zahraničními školami 
minimální. 

Být tady pro všechny, kteří něco chtějí změnit. 
Když si každý vezme jeden malý problém a 
pomůže ho vyřešit, uděláme velký skok.  


